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Ministerie van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid 

TER BESLISSING 

Aan Minister van SZW = 

Datum 
18 augustus 2023 

Onze referentie 

n ota Nota Kamervragen van de leden Westerveld en Van der 

Lee (beiden GroenLinks) aan de ministers van Sociale 

Zaken en Werkgelegenheid en voor Langdurige Zorg en 

Sport over het artikel “Betaald voetbal predikte 

loonmatiging tijdens corona, maar spelers kregen meer” 

Opgesteld door 

Tweede contactpersoon 

Aanleiding Bijlage(n) 

De leden Westerveld en Van der Lee (beiden GroenLinks) hebben vragen gesteld 0 

over NOW-steun aan betaald voetbalclubs, en de loonmatiging die deze clubs via 

de KNVB hadden toegezegd. 

Geadviseerd besluit 
We vragen u akkoord te gaan met de voorgestelde beantwoording en de brief te 

ondertekenen. De vragen zullen gelijktijdig bij VWS door de lijn gaan. 

Kernpunten 

+ De Kamervragen die gesteld zijn, zien op loonmatiging die door de KNVB in 

een eigen visie is toegezegd. 

« De systematiek achter de NOW werkt op basis van de loonsom en de bj wm a 

omzetdaling en bevat geen vereiste rondom loonmatiging en kent ook geen ) 

relatie met specifieke afspraken binnen een sector of met een koepel. 

* NOW-subsidie is gebaseerd op de daadwerkelijke loonsom en in het geval van 

een daling van de loonsom zal de subsidie ook dalen. Een verhoging in 

salarissen leidt echter niet tot een hogere subsidie. In de beantwoording gaan 

we in op de systematiek van de NOW en dat er geen relatie is met een 

eventuele loonmatiging. 

* De beantwoording is afgestemd met VWS en het antwoord op vraag 4 is door 

VWS aangeleverd. De vragen zullen mede namens de minister van Langdurige 

Zorg en Sport worden verstuurd, 
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